

Protokoll fört vid möte med VOF:s tävlingskommitté 2022-09-05

Närvarande från Tävlingskommittén: Kent Hansson, Torbjörn Löfving, Uno Magnusson, Michael Johansson, Johan Lundblad

Från kartkommittén: Anders Swedin, Bo Herdersson

Från VOF: Magnus Sundmark

§1 Mötets öppnande.

Kent öppnade mötet.

§2 Förslag till dagordning.

Dagordningen godkändes.

§3 Val av protokolljusterare.

Michael Johansson valdes till protokolljusterare.

§4 Föregående protokoll

OK.

§5 Kartfrågor.

Karta för natt-DM godkänd.
Kartkonvent 19–20 november. Anders och Bo åker.
Ersättning kontrollantuppdrag nu i Västgötamodellen

§6a Tävlingsprogram 2022.

Vi konstaterar brister i tillsättande av ban- och tävlingskontrollant.

§6b DM-tävlingar

DM-medel.
Kritik mot D65-bana. Michael tar kontakt med arrangören

DM-stafett.
H150 Vg och H45 Gbg struken pga feltryck på gafflingsvariant. En protest från Gbg, ingen protest från VOF. Ingen åtgärd från VOF:s jury. Gbg-jury äger frågan.

DM-lång.
Två kontroller saknade skärm.
Protest inlämnad från Vänersborgs SK med krav att stryka D16- och H16-klass.
Juryn beslutade att stryka klasser som berördes av felet.
Överklagan inlämnad från OK Skogshjortarna till TK mot jurybeslutet
TK:s beslut: Juryns beslut gäller, dvs att stryka klasser D16, H16, H18, H35, H45 och H60, Ranking i H18 räknas ej. Poäng till Sverigelistan i berörda klasser räknas ej.
Torbjörn meddelar OK Skogshjortarna.
Uno meddelar SOFT.
Kan berörda klasser genomföra DM-Lång på tävling 2 oktober? Uno kontaktar Ryda SK.

§7 Tävlingsprogram 2023.

44 västgötatävlingar i Eventor. Några färre än ett normalår.
OK Tiveden arrangerar Veteran-SM 8–10 september

- Johan ger stöd på träff med jägare
- Bankkontrollant. Uno utreder.
- Tävlingskontrollant. Torbjörn utreder.

§8 PreO

”Prova-på-preO” i Vänersborg 11 september i samband med Vbgmedel
Michael ingår i SOFT:s PreO-grupp
14 oktober. IK Uven arrangerar Natt-SM
15 oktober. DM för Halland, GOF, BDOF och VOF. OK Löftan arrangerar.
16 oktober. Stafett-SM med OK Orinto som arrangör.
5–6 november. Tidaholm SOK Sisu arrangerar SM i PreO och Tempo.

§9 MtbO

Inget nytt.

§10 Samåkning

Styrelsen har funderat på samåkning till tävlingar.
Kan kollektivtrafik + arrangörens minibuss varav ett alternativ att utreda?

§11 Mark & vilt

”Vägledning för arrangemang i skogen”. Magnus sprider i nyhetsbrev, mm

§12 Västgötamodellen

Inget nytt

§13 Framtidsfrågor

Lite diskussion om klimat/miljö. (Bra sopsortering på DM lång.)
Lite diskussion om lågt tävlingsdeltagande

§14 Skrivelser/Rapporter

Inga

§15 Övriga frågor

SOFT-konferens 19–20 november. Kent och Johan åker, ev även Uno

§16 Nästa möte.

Nästa möte 24 oktober 18.00 i Vårgårda.
Näst-nästa möte 5 december.

Vid protokollet
Torbjörn Löfving

Justerat
Michael Johansson